
 

Til årsmøte 

Skal KIL fornye logoen? 

Foreslår at det kan jobbes med dette gjennom året og legge frem 

forslag på nye logo på neste årsmøte 

 


